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Protokół Nr XLVII/2018  

z sesji Rady Miejskiej w Rzepinie,  

która odbyła się w dniu 21 sierpnia 2018r. o godz. 14:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

Pan Andrzej Pych Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie otworzył XLVII sesję 

zwołaną w trybie art. 20 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie witając wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności w sesji udział bierze 11 radnych (nieobecni radna Agnieszka Wodara i radny Damian 

Utracki Waldemar Rycerz oraz Stanisław Zieliński), w związku z czym Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych decyzji, poinformował Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Rzepinie. (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

 Pkt 2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Nie wniesiono poprawek i uwag do porządku obrad.  

Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Trybunału Konstytucyjnego 

o zbadanie zgodności z konstytucją RP art. 17 pkt 2 ustawy z dnia 7 czerwca 2018r. o 

zmianie ustawy o odnawialnych źródłach energii oraz niektórych innych ustaw. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania w miejscowości Sułów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania w miejscowości Radów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Niepublicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej Szpital im. Prof. Z. Religi w Słubicach Sp. z o.o. 

9. Zamkniecie sesji. 
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Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak poinformował, że uchwała zakłada zwiększenie 

dochodów o kwotę: 746.500,00 zł w tym: zwiększa się dochody majątkowe o kwotę: 

746.500,00 zł. 

Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę: 746.500,00 zł z tego:  zwiększa 

się wydatki o kwotę: 2.529.116,75 zł w tym: zwiększa się wydatki bieżące o kwotę: 386.500,00 

zł. Zwiększa się również wydatki majątkowe o kwotę: 2.142.616,75 zł. 

Zmniejsza się wydatki o kwotę: 1.782.616,75 zł w tym: zmniejsza się wydatki majątkowe o 

kwotę: 1.782.616,75 zł. 

Radna Krystyna Kramarzewska zwróciła się do Zastępcy Burmistrza z zapytaniem, 

które sale będą zaadoptowane na potrzeby przedszkola „Jarzębinka”. 

 Pan Krystian Pastuszak odpowiedziała, że sale znajdują się na parterze w budynku 

Szkoły Podstawowej. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej Pych podjął temat dotyczący kwoty  

dotacji jaką gmina  miałaby przeznaczyć na zakup karetki pogotowia mianowicie w jakiej 

części dotowana będzie karetka. 

 Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że koszt karetki będzie znany dopiero po 

przetargu. Karetka kosztuje około 400.000,00zł ale cena zależy od wyposażenia. 

 

„Za” podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej głosowało 11 radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Trybunału 

Konstytucyjnego o zbadanie zgodności z konstytucją RP art. 17 pkt 2 ustawy z dnia 7 

czerwca 2018r. o zmianie ustawy o odnawialnych źródłach energii oraz niektórych innych 

ustaw. 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że ustawa z dnia 7 czerwca 

2018r. o zmianie ustawy o odnawialnych źródłach energii, która nijako działa wstecz i 

spowodowała zmian definicji elektrowni wiatrowej. Do tej pory budowlą był cały wiatrak, 

śmigła i urządzenia techniczne, od których gmina pobierała 2% podatku. Po zmianie ustawy 

budowla jest fundament i maszt. Gmina nie zgadza się na wprowadzeniem takich zmian w roku 

budżetowym gdy podatki już wpływają. Ww. ustawa  spowoduje to że gmina będzie zmuszona 

oddać bardzo duże kwoty. W związku z tym gmina podejmuje działania nie tylko tego typu jak 
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złożenie wniosku do Trybunału Konstytucyjnego, jeżeli przepisy działające wstecz miałyby 

zostać wprowadzone to gmina oczekuje na rekompensatę z budżety Państwa. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 11 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania w miejscowości Sułów. 

 Pani Elżbieta Pych Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Drogownictwa poinformował, iż w związku z wnioskiem jaki wpłynął do Burmistrza Rzepina 

z sołectwa Sułów dotyczącym budowy wysepek spowalniających w ciągu drogi wojewódzkiej 

Nr 137 przebiegających przez miejscowości Sułów, który został przekazany do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Zielonej Górze. 30 lipca 2018r wpłynął wniosek o dofinansowanie w 50% 

procesu inwestycyjnego budowy ciągu pieszego w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 137 w 

miejscowości Sułów.  Zasadne jest przychylenie się do powyższego wniosku. Szacunkową 

wartość zadania określa się na kwotę 30.000,00 zł brutto, przy czym ostateczna wartość zadania 

zostanie określona po przeprowadzeniu procedury przetargowej i wyłonieniu wykonawcy. 

W związku z tym właściwe jest udzielenie pomocy w wysokości 15.000,00 zł brutto, czyli 

50 % szacowanych kosztów realizacji zadania. Realizacja zadania ma głównie na celu poprawę 

bezpieczeństwa użytkowników drogi zarówno pieszych jak i zmotoryzowanych. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 11 radnych jednogłośnie. 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania w miejscowości Radów. 

Do Urzędu Miejskiego w Rzepinie we wrześniu 2017 roku wpłynął wniosek Sołectwa Radów 

dotyczący budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej 139, który został przekazany do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze. 30 lipca do tut. Urzędu wpłynął wniosek 

o dofinansowanie w 50% procesu inwestycyjnego pn." Budowa ciągu pieszego w ciągu drogi 

wojewódzkiejnr139 w m. Radów ". Zasadne jest przychylenie się do powyższego wniosku. 

Szacunkową wartość zadania określa się na kwotę 190.000,00 zł brutto, przy czym ostateczna 

wartość zadania zostanie określona po przeprowadzeniu procedury przetargowej i wyłonieniu 

wykonawcy. W związku z tym właściwe jest udzielenie pomocy w wysokości 95.000,00 zł 

brutto, czyli 50 % szacowanych kosztów realizacji zadania, poinformowała Pani Kierownik 

Elżbieta Pych. 
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„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 11 radnych jednogłośnie. 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Niepublicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpital im. Prof. Z. Religi w Słubicach Sp. z o.o. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 11 radnych jednogłośnie. 

Pkt 9. Zamkniecie sesji. 

Wobec zrealizowania tematów obrad Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Pych o godzinie 

14:35 zamknął XLVII sesję Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 

Protokołowała:        Przewodniczył:     

Bernadetta Wąsowicz     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                  (-) Andrzej Pych 


